
 
  
 
	

Referat		
Afdelingsbestyrelsesmøde	mandag	den	2.	
oktober	
	
Mødedato:	Mandag	2.	oktober	2017	 	
Mødetidspunkt:	Kl.	19.00		
Mødested:	Fællesrummet	
Mødedeltagere:	Ole	Kildevang	Kristensen,	Hanne	Rønde,	Mona	Haven	Jensen,	Per	Kristensen	
og	Mette	Møller	Sørensen		
	

1. Godkendelse	af	referat	1.	august		
Godkendt		

2. Nyt	fra	formanden		
Ny	beboer	15.	september	i	2E	–	Joan	Serup		

3. Konstituering	af	bestyrelsen		
Ole	vælges	som	formand	
Hanne	vælges	som	næstformand	
Mette	vælges	som	sekretær		
Hanne	og	Per	vælges	til	at	sidde	med	i	repræsentantskabet	

4. Godkendelse	af	bestyrelsens	forretningsorden		
Godkendt	

5. Godkendelse	af	bestyrelsens	mødeplan		
Godkendt	

6. Afdelingsmøde	Dalgasparken	2017	evaluering		
Det	vurderes	at	mødes	forløb	fint	–	ingen	specifikke	kommentarer.		

7. Beboermappe	rettelser	
Tilføjelse	af	telefonnummer	under	Mette	-	27571873	
Punkt	4.7	-	Numre	på	IHC	tegningen	er	ikke	nødvendigvis	retvisende.	Derfor	skal	tilføjes	
følgende	sætning	”Nummeringen	på	IHC	stikkene	kan	være	forskellig	fra	lejlighed	til	lejlighed.”		
Punkt	4.4	–	På	anden	linje	skal	ordet	”lige”	fjernes.		
Punkt	6.3	–	Sætningerne	på	højre	side	må	gerne	opstilles	lige	ud	for	punkterne	på	venstre	side	
(eventuelt	ligeledes	i	punktform).		

8. Elevator	
Generel	utilfredshed	omkring	elevatorerne–	Elevatoren	i	2B	har	været	et	problem	i	længere	tid	
(første	kendte	tilfælde	med	elevatoren	var	9.	August,	og	den	er	endnu	ikke	ordnet).		

9. Skilte	i	Dalgasparken	
Fruehøjgaard	er	ved	at	implementere	nye	skilte	rundt	i	de	forskellige	afdelinger,	hvorfor	
afdelingsbestyrelsen	i	Dalgasparken	tages	med	på	råd.	Bestyrelsen	godkender	designet	på	de	
nye	skilte.	Det	påpeges	dog	at	det	er	uvist	hvem	der	har	ansvaret	for	det	nuværende	skilt	ude	
ved	vejen.	Dette	bør	undersøges	af	Fruehøjgaard	for	at	sikre	et	samarbejde	om	et	nyt	skilt,	
frem	for	en	situation	hvor	resultatet	er	to	skilte.	Det	nuværende	skilt	er	ligeledes	forældet.		
Skiltene	på	parkeringspladsen	kan	uden	indvendinger	udskiftes	med	det	nye	design.		

10. Evt.		
Det	ønskes	at	hækkene	ved	kiropraktikeren	klippes	således	parkeringsskiltene	er	tydelige.		

11. Næste	møde:	28.	november	kl.	17.00		
	

	
	



 

90112 Afdeling Dalgasparken 
Afdelingsbestyrelsens møde den 2/10 2017 
 
Administrationen har modtaget referatet den 15/10 2017 
Administrationen har gennemgået referatet den 30/10 2017 
 

 

Administrationens bemærkninger til referatet: 
 

1. Godkendelse af referat 

Ingen bemærkninger fra administrationen. 

 

2. Nyt fra formanden 

Ingen bemærkninger fra administrationen. 

 

3. Konstituering af bestyrelse 

Ingen bemærkninger fra administrationen. 

 

4. Godkendelse af bestyrelsens forretningsorden 

Ingen bemærkninger fra administrationen. 

 

5. Godkendelse af bestyrelsens mødeplan 

Ingen bemærkninger fra administrationen 

 

6. Evaluering af afdelingsmøde 

Administrationens opfølgning på afdelingsmødet er netop sendt. 

 

7. Beboermappe rettelser 

Rettelserne er foretaget. 

 

8. Elevator 

Ifølge Kjeld Kristensen er elevatoren er lavet. 

 

9. Skilte i Dalgasparken 

Der skal selvfølgelig findes en fornuftig løsning for skiltet ved vejen. 

 

10. Eventuelt 

Kjeld Kristensen aftaler nærmere med Team Grøn angående klipning af hække ved 

parkeringsskilte. 

 

11. Næste møde 

Ingen bemærkninger fra administrationen. 
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